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Activitats i notícies 
del CES “Amics de Cabanyes”
(desembre 2009-novembre 2010)

Any 2009

Desembre. presentació de la revista Campsentelles 12

El 22 de desembre va tenir lloc a dos quarts de vuit del vespre a 
l’Ateneu de Sant Fost la presentació del número 12 de Campsentelles. 
Durant l’acte, presentat per Enric Gil, van intervenir-hi l’alcaldessa de 
Sant Fost, Montserrat Sanmartí, Antoni Pinyero, regidor de Cultura i 
el president del CES “AC”, Ferran Pérez. 

Desembre. mort de la Sra. m. Carme Obiols, dona del  
primer president del CES “Amics de Cabanyes”

El proppassat mes de desembre va morir la Sra. M. Carme Obiols, 
dona del Sr. Josep Lluís Batllori (primer president de la nostra entitat) i 
sòcia també del CES “AC”. El seu suport a les nostres iniciatives va ser 
sempre admirable i constant. Descansi en pau.

Any 2010

Febrer. Reunió amb l’ADEnC i la CUp de Badalona  
sobre la nova B-500

El passat 16 de febrer els sis membres de la junta del CES “AC” es 
van reunir a l’Ateneu de Sant Fost amb Toni Altaió (ADENC) i Ricard 
Amaya (CUP Badalona) per tal de consensuar postures davant la trami-
tació final del projecte de la carretera B-500, la qual haurà de travessar, 
probablement, la vall de Cabanyes. En Toni Altaió ens va facilitar la 
informació que tenia sobre l’assumpte (creu que les obres començaran 
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d’aquí a tres anys i que la Generalitat potser s’inclina per fer entrar el 
túnel per la banda de Tiana i no pas per Can Ruti). Es comenta que la 
no pertinença de Sant Fost al Pla de Protecció Especial de la Serrala-
da de Marina és un handicap important a l’hora de protegir la vall de 
Cabanyes. Finalment acordem que cada entitat (CES-AC, ADENC, 
CUP-Badalona) presentarà les seves propostes al Departament de Medi 
Ambient. També acordem fer una nota conjunta de premsa. 

Febrer. tramesa a medi Ambient de les propostes del CES-AC  
sobre la B-500

El 20 de febrer es va enviar al Departament de Medi Ambient i Ha-
bitatge un escrit amb la següent proposta: El CES-AC no està conforme 
que l’autovia passi per la vall de Cabanyes-Can Torrents vell, perquè 
destruirà un espai natural i agrícola (amb vinyes de la DO Alella) d’alt 
valor natural i històric. Per tant, proposem que el túnel surti per la pedrera 
de Can Rovira i que l’enllaç amb Sant Fost es faci per la carretera de la 
Roca a Sant Adrià. També acordem demanar de nou a l’Ajuntament de 
Sant Fost que inclogui el nostre terme municipal en el Pla Especial de 
Protecció de la Serralada de Marina. 

Febrer. Altes de nous socis

Donem la benvinguda als següents nous socis del CES “AC”: Mont-
serrat Serrano, Alfredo Castellà i Montserrat Puig vilalta.

març. Conveni d’intercanvi amb el CREm  
(Centre de Recerques i Estudis mogoda)

S’ha signat un conveni d’intercanvi de publicacions amb el CREM de 
Santa Perpètua de Mogoda, un centre d’estudis històrics molt actiu. és 
interessant tenir un intercanvi cultural amb Santa Perpètua, ja que Sant 
Fost històricament hi havia tingut molta vinculació. El web del CREM 
és www.demogoda.cat

Juny. Reunió amb el regidor de medi Ambient de  
l’Ajuntament de Sant Fost

El passat 29 de juny, dos membres de la Junta, Xavier Pérez i valerio 
Colado, van mantenir una reunió amb el regidor Ferran Mauri. Li van 
lliurar un document en nom de l’entitat en el qual demanaven aquests 
punts: que el túnel de l’autovia surti per la pedrera de Can Rovira i no 
pas per Can Torrents vell; que l’Ajuntament inclogui el sector de boscos 
i vinyes de Cabanyes-Can Torrents vell en el Pla Especial de Protecció 
de la Serralada de Marina; que es facin gestions al Consorci de la DO 
Alella per declarar protegides les vinyes de la rodalia de Cabanyes; que 
es restauri la pedrera de Can Rovira. 

El regidor es va mostra molt receptiu i amable, però va dir que les 
propostes del CES “AC” respecte a l’autovia eren molt difícils de portar 
a terme. va explicar que l’Ajuntament estava preocupat principalment 
pel tema del possible peatge. Respecte a la petició de protecció de la vall 
de Cabanyes-Can Torrents vell mitjançant l’entrada al Pla Especial del 
Consorci de la Serralada de Marina, ens va dir que l’equip de govern 
municipal era contrari a entrar en aquest Pla Especial, ja que si ho feia 
l’Ajuntament de Sant Fost perdria autonomia per poder actuar al seu 
propi terme municipal. Finalment va explicar que a finals d’any està 
previst que comencin les tasques de restauració de la pedrera de Can 
Rovira, però que la de Can Donadéu encara té molt espai per créixer i 
treure pedra i sauló. 

Juliol. Al·legacions a l’estudi d’impacte de la futura  
autovia Badalona-mollet

El passat 24 de juliol la nostra entitat va presentar a la Direcció Ge-
neral de Carreteres de la Generalitat de Catalunya un document amb 
al·legacions a l’estudi d’impacte ambiental de la carretera i túnel de la 
carretera Badalona-Santa Perpètua, al seu pas pel terme de Sant Fost. 
En aquest document es demanava, entre altres aspectes, que el túnel de 
l’autovia surti pel forat de la pedrera de Can Rovira i no per Can Torrents 
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vell per evitar la destrucció de tot aquell espai agrícola-forestal. Hores 
d’ara encara no hem rebut cap resposta ni verbal ni escrita. 

Setembre. la junta de la Coordinadora de Centres d’Estudis de 
parla Catalana es reuneix a Sant Fost

El 18 de setembre, a petició de la CCEPC, la seva junta directiva va 
celebrar una reunió ordinària a Sant Fost. és habitual que ho facin de 
manera itinerant a la seu dels diferents centres d’estudis que en formen 
part. L’Ajuntament ens va cedir una sala de l’Ateneu (a la nova biblio-
teca) per fer-hi la trobada.

Desembre. mn. Daniel monserdà es jubila

Després de 50 anys com a rector de la parròquia de Sant Fost, Mn. 
Daniel Monserdà s’ha jubilat. El 16 d’octubre va rebre l’homenatge 
dels feligresos santfostencs i de la societat civil del nostre poble. Mn. 
Daniel ha estat un fidel col·laborador del CES “AC” i ens va atorgar la 
plena confiança perquè gestionéssim el manteniment de l’església de 
Sant Cebrià de Cabanyes. Sempre ha destacat pel seu amor a les tradici-
ons i la història de Sant Fost, afavorint-ne el coneixement amb diverses 
publicacions. Li desitgem un merescut descans.

Socis del Centre d’Estudis Santfostencs  
“Amics de Cabanyes”

Junta directiva

President
Ferran Pérez i Gómez

Vocals
valerio Colado i Calzón

Josep Esclusa i Rof
Marc Flaqué i Terrades

Enric Gil i Garcia
Xavier Pérez i Gómez

Socis

Agulló i Martí, Oriol (Sant Fost de Campsentelles)
Alemany i viladomiu, M. Àngels (Sant Fost de Campsentelles)
Almirall i Erliso, Ramon (Barcelona)
Arranz i Carrasco, Fernando (Sant Fost de Campsentelles)
Baliarda i Buxó, Àngelina (Sant Fost de Campsentelles)
Baliarda i Buxó, Antoni (Sant Fost de Campsentelles)
Bancells i Bosch, Gaspar (Barcelona)
Bas i Ros, Natàlia (Sant Fost de Campsentelles)
Bartalot i Padrós, Joan (la Llagosta)
Batllori i Obiols, Roser (Girona)
Biblioteca de Can Pedrals (Granollers)
Bosch i Roca, Lluís (Barcelona)
Bosch i Almirall, Margarita (Barcelona)
Bosch i Almirall, Maria Àngels (Encamp, Andorra)
Breu i Noguera, Jordi (Martorelles)
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